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راث  القضباى ًاًىيت لخصٌيع الخلايا  TiO2 حطبيق حكٌىلىجيا الٌاًى لخحضيش الأغشيت الشقيقت

 الشوسيت الهجيٌت
: الأطروحة أوممخص الرسالة   

 TiO2كبادئيي لغشض أًواء أغشيت سقيقت راث قضباى ًاًىيت لوشكب  TTIP and TTBحضشًا هشكبي 

في فخشاث هخخلفت ودسجاث الحشاسة الوخخلفت،  بخقٌيت الهايذسوثيشهل FTOعلى قىاعذ هي  الزجاج هطليت 

-3هي هىًىهش  P3HTوحشاكيز هخخلفتلذساست خصائصها الخشكيبيت و الضىئيت . وقذ حن حصٌيع بىليوش 

هكسيل ثايىفيي وقذ أريب بالويزيباث )كلىسوفىسم، والخىلىيي وثٌائي كلىس البٌزى(لعول أغشيت سقيقت 

اسخخذم في حصٌيع الخلايا الشوسيت. صٌع بىليوش  جذيذ   P3HT:PCBMودساست خصائصها الضىئيت. 

polymer(P-Polymer) ( وحطبيقها في الخلايا الشوسيت. حصٌيع خلايا شوسيت هي الأصباغN3  و

N719 قذ طليج على ًاًىسود والشوحيل )TiO2  الأغشيت الشقيقت واسخخذام حبش الطابعت الليزس كقطب

 .يت في حصٌيع الخلايا الشوسيتكهشبائي لايجاد هىاد راث كلفت هخذً
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Nanotechnology Application To Synthesis Thin Films TiO2 Nanorods For 

Fabrication Hybrid Solar Cells.  
Abstracts of Thesis: 
TTIP and TTB had been synthesis to use as precursor to growth nanorod 
rutile TiO2 thin films on glass coated FTO substrates by hydrothermal 
technique in various periods, various temperature, and various 
concentration. P3HT had been synthesized as regiorandum feature from it 
is monomer and solvent with solution (Chloroform, Toluene and 
dichlorobenzene) then mixed with the PCBM and fabricating solar cell. 
Synthesis new polymer(P-Polymer ) and applied in solar cell. 
SEM, EDX, DXR, and optical properties was studied  on thin film of these 
material. P3HT:PCBM,P-polymer and dyes (N3 and N719)  was coated 
nanorod rutile TiO2 thin films and using  laser printer toner as electrode (a 
cheap material) to fabricating solar cell. 
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